
CAMPANYA PER A LA CATALANITZACIÓ DE LES EMPRESES FARMACÈUTIQUES 

Les empreses farmacèutiques tenen un fort arrelament al nostre país,  moltes d’elles són de
capital català, però tanmateix l’ús de la llengua  pròpia en aquest sector és pràcticament
testimonial, quan no inexistent. [+]
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http://radiocatalunya.ca/noticia/campanya-per-a-la-catalanitzacio-de-les-empreses-farmaceutiques

